

親愛的 AEON 信用卡客戶:

根據本公司記錄,閣下之信用卡(其類別及號碼顯示於已傳送至 閣下登記流動電話號碼內之相關短訊內)(「信用卡」)已於長時間未有任何交易紀錄。為保障 閣下利益,現特函通知 閣下之信用卡如於 2024 年 5 月 31 日或之前仍未有任何交易,有關信用卡(包括附屬卡,如適用)將會被取消。

如有任何查詢,請於辨公時間內(星期一至星期日上午8時至晚上10時)致電 AEON 客戶服務熱線 2895 6262。

AEON信貸財務(亞洲)有限公司 謹啟 *註:中文譯本只供參考。文義如有歧異,概以英文本為準。

Dear Valuable AEON Credit Cardholder,

According to our company's records, your credit card(s), of which the type(s) and number(s) are indicated in the relevant MMS message sent to your registered mobile number ("Credit Card(s)"), has/have been inactive for a long period without any transactions. To protect your interest, we are writing to inform you that any of the Credit Card(s) which remain(s) inactive without transaction made on or before 31 May 2024 will be cancelled (including supplementary card(s), if applicable).

Should you require any further information or assistance, please do not hesitate to contact AEON Customer Service Hotline at 2895 6262 during Office hour (Monday to Sunday 08:00 to 22:00).

AEON Credit Service (Asia) Co., Ltd.